
Protokół nr 40/2018 z posiedzenia 

KOMISJI ROLNICTWA I ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

w dniu 07 sierpnia 2018 r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Susza. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.1. 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w dniu 07 sierpnia 

2018 r. rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Pani Maria Kamyczek, która powitała 

Zastępcę Wójta- p. Radosława Sobeckiego oraz członków komisji- lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad.2.   

Zastępca Wójta podał raport na temat suszy. Wskazał jakie muszą wystąpić warunki, 

by uznać że wystąpiła susza. Przedstawił informację na temat raportowania przez 

Instytut w Puławach, czyli okresów monitoringu suszy. Omówione zostały kategorie 

gleb. Omówiono formy pomocy, jakie otrzymują rolnicy w związku z wystąpieniem 

suszy, m.in. jak kredyt preferencyjny na wznowienie produkcji rolnej czy pomoc de 

minimis. W celu uzyskania pomocy konieczne jest złożenie wniosku przez rolnika,                    

a następnie oszacowanie strat przez komisję powołaną przez wojewodę, działającą na 

terenie gminy. 

 

 

Ad.3. 

 

Omówiono temat budowy oczyszczalni i kanalizacji. Wskazano, że na koniec sierpnia 

przewidywany jest rozruch technologiczny oczyszczalni w Luboni. Kanalizacja                   

w Krzemieniewie powinna zostać wykonana do dnia 14 sierpnia br. Generalny 

Wykonawca zakłada, że do dnia 10 września będą prace zakończone wraz                        

z odtworzeniem dróg. Największy problem jest na ulicy Wiejskiej. Obecnie pozostała 

do wykonania część osiedla mieszkaniowego, częściowo ul. Dworcowa i Wiejska.   



Zastępca Wójta poinformował, że dnia 20 sierpnia wchodzi na teren budowy 

oczyszczalni firma BIO-TECH, aby dokonać montażu technologii. W połowie września 

będzie można podłączyć się do sieci kanalizacyjnej. Pod koniec sierpnia będzie miało 

miejsce sprawdzenie linii. Do dnia 19 października br. jest termin zakończenia całej 

inwestycji w Luboni. 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, by Gmina upamiętniła rocznicę 100-lecia 

odzyskania niepodległości przez Polskę poprzez nasadzenie drzew, a dokładniej „100 

drzew na 100-lecie odzyskania niepodległości”.  Przedstawiono pomysł, by była to 

aleja, a jako odpowiednie wskazano lipy, jako typowe polskie drzewa. Jako miejsce 

nasadzeń zaproponowano teren Krzemieniewa lub Drobnina. Wykonanie tych 

nasadzeń powinno odbyć się w sposób właściwy, by drzewa miały szansę przetrwania, 

chodzi tu m.in. o dalsze podlewanie i pielęgnację. W tym celu powinna zostać jednak 

podjęta uchwała Rady Gminy, upamiętniająca to wydarzenie. Wskazano ponadto, iż na 

początku alei mógłby zostać ustawiony kamień z tablicą zawierającą odpowiednią 

adnotację. 

 

Ustalono termin następnego spotkania Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 

dzień 21 sierpnia br.  na godzinę 10:00.  Jako temat spotkania ustalono kwestię strefy 

inwestycyjnej w miejscowości Krzemieniewo. 

 

W związku  z omówieniem zagadnienia, spotkanie zakończono. 

 

 

        Protokołowała:      Przewodnicząca: 

 

          Ewa Ryczkowska      Maria Kamyczek 

 


